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§ 16 
Medborgarförslag gällande biologisk mångfald  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/617 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
biologisk mångfald. I förslaget föreslås att gräsytor ska besås med 
en varierad flora, att gräsytorna ska klippas mer sällan samt att 
gräsytorna ska städas från plast och metallskrot innan de klipps. 
Stadsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget då det syftar till 
att öka den biologiska mångfalden i stadsdelsområdets parker. 
För att bidra till den biologiska mångfalden i parkerna, i linje med 
stadens handlingsplan för biologisk mångfald, har förvaltningen 
bland annat tillfört tusensköna (Bellis perennis) till gräsytor i 
exempelvis Axel Landquists park, vid Katarina Bangata och parken 
Droskan. Förvaltningen har även det senaste året utökat antalet 
ängsytor i slänter där klippning sker två gånger per växtsäsong, 
exempelvis i Vitabergsparken, Tantolunden och Tjurbergsparken. 
Intill vändplanen vid Tantogatan/Sockerbruksgränd har 
förvaltningen även nyanlagt en äng som ska slås en gång per år. 
Ovan nämnda insatser har enligt förvaltningen varit mycket 
lyckosamma och förvaltningen har för avsikt att under kommande 
år utveckla den biologiska mångfalden på stadsdelsområdets 
gräsytor. 
Beträffande förslaget att gräsytorna ska städas från bland annat plast 
och metallskrot innan de klipps, anges detta som krav i de avtal som 
förvaltningen har med parkdriftsentreprenören. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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